
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 19. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 198

Mener ministeren, at der er behov for at indføre tilsyn og kontrol med altaner med henblik

på at sikre rettidig vedligehold af altaner og mindske risikoen for altanulykker, herunder

også i lyset af enkeltbeboeres mulighed for at sikre gennemførelse af en sagkyndig un-

dersøgelse og vurdering af altaners sikkerhedsmæssige forhold så som risiko for altan-

kollaps m.v., eksempelvis hvis en bestyrelse for f.eks. en ejerforening eller andelsboligfor-

ening ikke finder grundlag for sådanne undersøgelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen

Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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